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Pomimo, że temat śmieci pozornie ucichł, to nadal musimy 

konsekwentnie walczyć o ich segregację. 

Informacje przekazywane na początku sezonu o opłatach za 

śmieci po 1 200 złotych od działki były szacowane na podstawie 

wcześniej podpisanych umów. 

Dzięki analizie rynku przeprowadzonego przez kilkoro 

działkowców, a w szczególności dzięki Luizie Rola, udało się 

wytypować inne firmy, które będą odbierać odpady. Po 

negocjacjach jeden z nowo wybranych członków Zarządu 

Komisarycznego Pan Jacek Biernat sfinalizował umowy, zawarte 

na dużo korzystniejszych warunkach. 

Obecny rok, ze względu na panującą pandemię, jest odmienny 

od poprzednich. Działkowcy chętnie przebywają w ogrodach 

działkowych, gdyż jest to bezpieczniejsze od codziennego 

funkcjonowania w mieście. Wiąże się z tym większa ilość 

odpadów, konieczność częstszego ich wywożenia,  

a w konsekwencji rosną koszty funkcjonowania ogrodu. 

Niestety koszt wywozu śmieci w kwietniu i maju wg 
wcześniej podpisanych umów pochłonął większość 
zaplanowanych na ten rok środków – płacimy stawki 
zeszłoroczne i tylko dzięki naszej dyscyplinie możemy uniknąć lub 

zminimalizować podwyżki. 

Systematycznie ograniczamy składowanie gabarytów, odpadów 
podbudowlanych, części samochodowych, czy też elektrośmieci. 
Przypominamy, że przywożenie ich na śmietnik, zgodnie  
z podjętą uchwałą, jest zabronione. Ujawnione przypadki 
będą zgłaszane do odpowiednich służb,  co może wiązać się  
z karą grzywny do 5 000 złotych. Teren śmietnika jest 
całodobowo monitorowany, zatem ustalenie osób, które 

podrzucają odpady, jest stosunkowo łatwe. 

ŚMIECI, ŚMIECI, ŚMIECI... 

Po raz kolejny bardzo prosimy  

o stosowanie się do ograniczenia 

prędkości w dojeździe do działek. 

Na całym terenie ROD Elektron obowiązuje 

ograniczenie prędkości do 15 km/h – 

dotyczy to alejki głównej, jak również 

alejek dojazdowych. Prośba spowodowana 

jest wyłącznie troską o nas wszystkich,  

a w szczególności o dzieci, które podczas 

zabawy przy drodze głównej nie zawsze 

myślą o swoim bezpieczeństwie. 

W przyszłości planowana jest instalacja 

progów zwalniających ale to nie zastąpi 

naszego zdrowego rozsądku. 

 

OGRANICZENIE PRĘDKOŚCI 

POJAZDÓW 

Zgodnie z Uchwałą 155/ZK/2020 w 2020 r. zamiast Walnego 

Zebrania odbędzie się Konferencja Delegatów. Jest to 

spowodowane panującą pandemią i ograniczeniem 

organizowania zgromadzeń powyżej 150 osób. W naszym 

ogrodzie jest ponad 1.400 członków PZD. 

Zarząd ogrodu zostanie wyłoniony przez wybory Delegatów  

w sektorach określonych przez Zarząd Komisaryczny. 

W najbliższym czasie rozpocznie się wysyłka zaproszeń  

do uczestnictwa dla pierwszych sektorów. 

ZJAZD DELEGATÓW 

Szanowni Działkowcy,  

przedstawiamy pierwszy numer Biuletynu 

”Nasz Elektron”. Zastąpi on gazetkę, która 

była kolportowana przez Zarząd przed  

1 czerwca 2019 r.   

W biuletynie postaramy się na bieżąco 

publikować przydatne informacje dotyczące 

funkcjonowania Ogrodu, chcemy też 

przybliżać problemy oraz wyzwania,  

z którymi musimy się zmierzyć.  

Mamy nadzieję, że nowa forma informatora 

dla działkowców ROD Elektron przypadnie 

Państwu do gustu. 

Biuletyn będzie oczywiście rozdawany za 

darmo, na terenie naszego Ogrodu. Jego 

redakcją zajmą się nasi Działkowcy. 

Z poważaniem, 

Zarząd Komisaryczny ROD Elektron  

w Szczakach 
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Przypominamy o pilnym uregulowa-

niu opłat działkowych - termin 

upłynął 30 czerwca. Każda doko-

nana wpłata poprawia naszą płyn-

ność finansową i pozwala na lepsze 

funkcjonowanie ogrodu. 

OPŁATY ZA DZIAŁKI W 2020 R. 

W ostatnim czasie została 

naprawiona nawierzchnia na 

terenie śmietnika oraz w alejce 34. 

Następny etap to naprawa alejki 

5 oraz dokończenie alejki 34 oraz 

alejki C zniszczonej przez jednego  

z naszych działkowców. Kolejny 

etap to naprawa dojazdu do 

alejek 18, 19, 20, 21 i 22. 

Docelowo naprawione mają zostać 

wszystkie alejki w naszym 

ogrodzie. Tłuczeń do naprawy 

ale jek mamy dzięki Panu 

Przemysławowi Trzaskowskiemu, 

który wynegocjował dla nas 

konkurencyjne ceny zakupu. 

NAPRAWA ALEJEK 

W okre s i e  z imowym nas i 

działkowcy zorganizowali się  

i stworzyli grupę, która w dzień  

i w nocy patrolowała nasze działki 

w celu poprawy ich bezpieczeństwa 

oraz zmniejszenia liczby włamań do 

altan i kradzieży zaworów 

wodnych. 

Niestety, nie udało się uchronić 

wszystkich działek, ale skutecznie 

ograniczono ten proceder. 

Ta sama grupa wsparła hydraulika  

w uruchomieniu wodociągu przed 

Świętami Wielkanocnymi. Dzięki 

temu działkowcy mogli spędzić 

Święta Wielkanocne na działkach. 

Na początku sezonu ta sama grupa  

we współpracy z zarządem 

komisarycznym zakupiła i wymieniła 

zamki oraz samozamykacze we 

wszystkich furtkach, co zwiększyło 

bezpieczeństwo i utrudniło wstęp na 

teren ogrodu osób postronnych. 

Dodatkowo, dzięki jednej z naszych 
działkowiczek Annie Bernadzik, 
zostały wykonane i zawieszone 
banery informujące o ważnych 
wydarzeniach w naszym ogrodzie. 

PATROLE SPOŁECZNE 

W najbliższych dniach rozpocznie się 
odtworzenie boiska do siatkówki  
w alejce 5 oraz w alejce 27 przy 
placu apelowym. 
O b y d w a  b o i s k a  z o s t a n ą 
zabezpieczone folią oraz wysypane 
piaskiem - dodatkowo będą 
z a i n s t a l o w a n e  s ł u p k i  d o 
zamontowania siatki oraz wykonane 
oświetlenie. 

REAKTYWACJA TERENÓW 

ZIELONYCH 

 

13 września 2019 r. został 

powołany przez OZM PZD Zarząd 

Komisaryczny w składzie: Kamila 

Komar, Ewa Sławińska-Stelmach 

oraz Grażyna Kwiatkowska. 

Po odejściu Pani Kamili do składu 

Zarządu dołączył przedstawiciel 

działkowców Julian Kluska.  

14 maja skład Zarządu został 

poszerzony o kolejne 3 osoby  

z naszego ogrodu tj. Ewę Gontarz, 

Ja cka  B ie r na t  i  Mac i e ja 

Zduńskiego.  

W czerwcu z pracy w zarządzie 

z e  w z g l ę d ó w  o s o b i s t y c h 

zrezygnował Julian Kluska. 

ZARZĄD KOMISARYCZNY 

OGNISKO 
22 sierpnia, godz. 17:00 

Ognisko integracyjne dla dzieci i dorosłych  

odbędzie się na placu apelowym.  

Jest ono organizowane przez działkowców.  

Zarząd przygotuje bezpieczne miejsce na usytuowanie 
ogniska oraz zabezpieczenie ppoż.  

Powinny również być gotowe nowe ławki oraz stoły. 

Każdy uczestnik przynosi swoje kiełbaski, napoje oraz  

w miarę możliwości drewno do ogniska. 

Funkcjonuje strona internetowa 

n a s z e g o  o g r o d u ,  g d z i e 

zam ie s z czone  są  w s ze l k i e 

informacje o wzorach dokumentów, 

podjęte przez Zarząd uchwały, 

kontakty do obsługi technicznej. 

http://elektron-szczaki.pl 

Zapraszamy też do dyskusji na 
Facebook 
https://www.facebook.com/
szczakielektron (strona ogrodu) 
o raz  na  g rup ie  dz ia ł kowców 
D z i a ł k o w i c z e  R O D  E l e k t r o n  
w Szczakach 
h t t p s : / / w w w . f a c e b o o k . c o m /
groups/2834657249937524 

STRONA INTERNETOWA 

KOLEJNE NUMERY 

NASZEGO BIULETYNU 

UKAŻĄ SIĘ NIEBAWEM – 

BĘDZIEMY WDZIĘCZNI ZA 

UWAGI I SUGESTIE 

TEMATÓW DO 

ZAMIESZCZENIA  

W KOLEJNYCH EDYCJACH  

 Jadwiga Adach - Kierownik Ogrodu 

 Marek Cieślak - Pracownik Gospodarczy 

 Tomasz Wiśniewski - Elektryk 

 Piotr Stankiewicz - Hydraulik 

OBECNY SKŁAD ZARZĄDU  

KOMISARYCZNEGO 

 Ewa Sławińska-Stelmach - Przewodnicząca 

 Grażyna Kwiatkowska - Sekretarz 

 Ewa Gontarz - Członek 

 Jacek Biernat - Członek 

 Maciej Zduński - Członek 

PRACOWNICY OGRODU 




